

# UVC Induction Germicidal Lamp + British Batten

## UVC感應殺菌燈+英式支架

Model: AS-M-CL

### Features:

- The product integrates ultraviolet UVC sterilization technology and microwave induction technology.
- Use special sensor for disinfection lamp: The sensor emits high frequency electromagnetic wave (5.8GHz), and the signal has strong penetration
- During the anti-virus process, people come to suspend the disinfection, and after the person leaves, they will delay the start of anti-virus.
- Suitable for homes, factories, hospitals, and other places that need to be disinfected
- Applicable disinfection area 200 square feet (20 square meters)
- 產品集紫外線UVC殺菌技術、微波感應技術與一體
- 採用消毒燈專用感應器：感應器發射高頻電磁波(5.8GHz)，信號穿透性強
- 殺毒過程中，人來暫停消毒，人走後自行延時啟動殺毒
- 適用於家庭、工廠、醫院、等需要消毒殺菌的場所
- 適用消毒面積200平方英尺(20平方米)

### Specifications

Product Model 產品型號	AS-M-CL
Product Function 產品功能	Sterilization 殺菌
Voltage 電壓	AC220-240V
Power 功率	20W/40W
Lamp Base 燈腳	T8,G13
Wavelength 波長	253.7nm
Power Factor 功率因數	≥0.5
Life Time 壽命	30000H
Size 尺寸	φ23*589/894/1200mm



### Instructions

**Warning: People, animals and plants are forbidden to be on site when opening**

- 1) Please pay special attention to whether the dialing code S7 is dialed to the working mode you need (downward) before powering on
- 3) The disinfection working time is the working time set by S5 and S6, and then stop working

**警告：開啟時禁止人和動、植物在現場**

- 1) 開機使用前請特別注意撥碼S7否撥到您需要的工作模式(向下)
- 2) 消毒開始後人來停止工作，人走後延時重新開始消毒工作(延時時間為S3,S4設置的禁止時間)
- 3) 消毒工作時間為S5,S6設定的工作時長，之後停止工作